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Notulen MR-vergadering maandag 18 november 2024 

 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De vicevoorzitter opent om 19.00 uur de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 
Toegevoegd aan punt 7 wordt de verkeersposter. 
 
2. Ter vaststelling 

• Notulen vergadering 24-09-2024  
Bij punt 3, schooljaarplan, wordt een zin op verzoek van een MR-lid iets anders geformuleerd. 
De notulen worden verder goedgekeurd en vastgesteld en zullen op ouderportaal en website worden 
gepubliceerd. 
 
3. Meerjarenbegroting 2025-2028 (ter advies) 
Gert geeft uitleg hierover, met name over de nieuwe methoden die de komende jaren zullen worden 
aangeschaft. Voor 2025 is dat Atlantis, een methode voor begrijpend lezen, voor 2026 wordt er 
gekeken naar een nieuwe methode taal en spelling. Gert beantwoordt de vragen van de MR-leden. 
Jacob: het budget voor de attenties hulpouders, misschien in plaats daarvan iets voor de leerlingen 
aanschaffen? 
De meningen zijn verdeeld, blijk van waardering wordt vaak wel op prijs gesteld, maar MR staat zeker 
ook positief tegenover wat anders. Bijvoorbeeld een kaartje of een attentie die door de leerlingen is 
gemaakt voor de ouders. 
 
4. Audit 3-10-2024 plus aansluitende studiedag 
Audit 
Het bestuur van Ambion heeft de tekst van het auditrapport nog niet goedgekeurd, daarom kan Gert 
het rapport nog niet met de MR en de ouders/verzorgers delen ter vaststelling. Wel kan hij 
mondeling vertellen wat in het concept de positieve punten waren van de audit en de aanbevelingen 
die uit de audit zijn gekomen. Naar aanleiding van de audit wordt er een concreet 
(door)ontwikkelingsplan geschreven.  
Besluit: Gert stuurt z.s.m. het definitieve (concept)ontwikkelingsplan, zodat hij dit met de MR-
oudergeleding al kan bespreken op 3 december. Dan zou het plan eventueel ook op die dag 
vastgesteld kunnen worden. Het team wordt de komende weken geïnformeerd over het plan. 
Studiedag 
De studiedag op 21 oktober stond in het teken van het goed neerzetten van een instructiemodel 
voor alle groepen. Daarbij is hulp ingeroepen van een extern deskundige die dag. 
Zowel theorie als praktijk kwamen daarbij aan bod. 
MR discussieert met elkaar over de visie van het TOM-onderwijs en de missie en visie van de school, 
hoe die was en hoe het in de toekomst kan of moet worden. 
 

 
Aanwezig: Marrit Kuiper, Jeroen Luring, Jacob Tjalsma, Sharita Dhanes, Harmke de Jager, Aaltje Krist 
Gast:  Gert van der Veen  
 



5. Wat doet Route 0513 komend half jaar? 
MR krijgt signalen van ouders dat er behoefte is aan duidelijkheid als het gaat om welke punten het 
komende halfjaar concreet worden opgepakt en/of verbeterd. T.a.v. bijvoorbeeld communicatie, 
afspraken op het schoolplein, naleven protocol schorsen en verwijderen.  
Antw.: bovenstaande punten komen terug in het ontwikkelingsplan, dus het voorstel voor een 
ouderavond om het doorontwikkelingsplan (over o.a. communicatie & afspraken) te presenteren aan 
alle ouders lijkt Gert een prima idee. De datum van de ouderavond wordt dinsdag 14 januari 2025, 
aanvang 19.30 uur.  
 
6. MR-bezoek aan school 
De oudergeleding zal op 3 december langskomen op school om leeractiviteiten te bekijken en sfeer 
te proeven. Het ontwikkelingsplan, dat n.a.v. de audit is geschreven, zal deze dag ook besproken 
worden. Zie punt 4 hierboven.  
Jacob: wil op die bijeenkomst ook de veiligheid op het schoolplein bespreken. 
 
7. Mededelingen school 

• Verkeerssituatie rondom school 
Een aantal ouders heeft zich verenigd om naar oplossingen te zoeken om de verkeerschaos rondom 
school bij het begin en einde van de schooldag aan te pakken. Deze werkgroep heeft o.a. een poster 
gemaakt voor een verkeersbord rond de school en vraagt de MR om haar mening hierover. 
Antw. MR: waar het gaat over verkeersveiligheid rond school is dat geen onderwerp waar de MR zich 
direct mee kan bemoeien. MR is er voor zaken die raken aan het schoolbeleid. Wel kan de MR 
meedenken over allerlei initiatieven en een brug vormen tussen school en achterban. Vanuit dit 
oogpunt is hierover gesproken in de MR.  
MR vindt het positief dat ouders zich verenigd hebben en nadenken over oplossingen. 
Voorstel: maak de werkgroep groter, wellicht een VVN-medewerker, iemand van de gemeente en 
ook een vertegenwoordiger van cbs Spring! erbij. De verkeersveiligheid rondom de school is immers 
een aangelegenheid van beide scholen. De verkeersveiligheid en het parkeren speelt zich af in de 
openbare ruimte, waardoor de zeggenschap van de school beperkt is. Waar het gaat om 
aanpassingen in de openbare ruimte kan dit dan ook niet zonder betrokkenheid van de gemeente. 
Marrit zal het antwoord van de MR terugkoppelen naar de ouders van de werkgroep en hen 
uitnodigen voor de ouderavond van 14 januari om hun initiatief toe te lichten en te bespreken met 
de ouders. 

• Sollicitaties 
De sollicitatiegesprekken zijn geweest, twee leerkrachten zijn aangenomen. Zij zullen na de 
kerstvakantie beginnen. 
 
8. Speerpunten dit schooljaar 

• Schooljaarplan 2024-2025 
Vanuit het ontwikkelingsplan zal het schooljaarplan worden aangepast. Het is goed om dit iedere 
MR-vergadering op de agenda te zetten. 
Jeroen wil graag de status van de zaken, die in het schooljaarplan worden genoemd, erbij hebben, 
zodat duidelijk is welke doelen behaald zijn en waar nog aan gewerkt wordt. 

• Ouderbetrokkenheid 
Vanuit ouders is er behoefte aan een tijdige (jaar)planning in Parro. Een aantal ouders hebben bij een 
MR-lid aangegeven dat de activiteiten soms op te korte termijn in Parro worden gezet, zodat zij dan 
niet op tijd vrij kunnen vragen om er eventueel bij te zijn of te helpen.  
Om betrokkenheid van ouders te vergroten vindt de MR het belangrijk dat hier aandacht aan wordt 
geschonken. 
Gert: alle activiteiten worden door de betreffende werkgroepen in Parro gezet, waarbij voortaan één 
teamlid zal checken of alles er in staat en eventueel nog zal aanvullen. Team wordt geïnstrueerd om 
alert te zijn om de activiteiten z.s.m. te vermelden in Parro.  
Marrit: het kan handig zijn voor ouders om de tekst van het onderwerp van de activiteit erbij te 
zetten in het agenda-item in Parro.  
Aaltje zal zorgen dat het team hiervan op de hoogte gebracht wordt. 



• Positieve beeldvorming van Route 0513, hoe maken we dit concreet? 
Gert: het stappenplan binnen de communicatie hierbij is heel belangrijk. Ouders mogen verwachten 
van de school dat er professioneel wordt gereageerd bij bijvoorbeeld incidenten.  
Marrit: zorg dat dit ook teruggekoppeld wordt op de ouderavond. Dat het voor ouders duidelijk is 
wat het stappenplan is bij incidenten en wat ze zelf moeten of juist niet moeten doen. 
MR-leden worden regelmatig aangesproken door ouders met vragen. Het is goed en prettig dat 
ouders de weg naar MR-leden weten te vinden, want een MR-lid kan ouders dan wijzen op het 
stappenplan of doorverwijzen naar leerkracht of directeur. Ook kan de ouder gevraagd worden of die 
toestemming geeft dat het MR-lid de vraag doorspeelt aan de directeur. 
Gert: vindt korte lijnen tussen directie en MR-leden erg belangrijk. Geef, met inachtneming van de 
AVG-regels, door als jullie merken dat er wat speelt. 
 
9. Schoolreizen, evaluatie 
Het team heeft alle wensen uit de enquête van de ouders dit voorjaar meegenomen (transparant in 
prijs, vroeg aankondigen, een busreis, mogelijkheid tot gespreid betalen etc.), maar toch heeft zo’n 
20% van de ouders het schoolreisje niet betaald, waardoor er een groot tekort onderaan de streep is 
ontstaan. Eén van de redenen kan zijn dat Stichting Leergeld sinds 2024 niet meer meebetaalt aan 
schoolreisjes. 
De MR geeft het team mee om serieus na te denken of de schoolreizen op deze manier nog door 
kunnen gaan. Dit probleem speelt overigens op meer scholen, wellicht kan er bovenschools ook 
gezamenlijk een oplossing gevonden worden voor de tekorten. Gert zal dit aankaarten bij de 
directeuren. 
 
10. GMR 
Jacob is naar de (G)MR-cursus geweest, Aaltje en Jacob zijn samen naar de HR-avond op 22-102-2024 
geweest. Leerzame avonden. 
 
11. Rondvraag 
Jeroen: wanneer worden de leerlingenresultaten gedeeld met de ouders? 
Aaltje: in februari en juni zijn de rapporten, maar tussendoor mogen ouders altijd bij de leerkracht 
vragen naar de voortgang. 
Jeroen: op het nieuws was dat de inspectie achter loopt met hun bezoeken aan de scholen, hoe zit 
dat met Route? 
Antw.: een jaar of vijf/zes geleden was de laatste keer. 
 
12. Sluiting 
Om 21.25 uur sluit de voorzitter de vergadering. 


